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Innledning
I forkant av kommunestyrets ordinære møter er det avsatt 30 minutter til offentlig spørretime. Alle personer bosatt i kommunen kan stille
spørsmål til kommunestyret om kommunale forhold.

Opplysninger om innsender
Fødselsdato

16.06.1962 [dd.mm.åååå]
Fornavn

Arild Gisle
Etternavn

Tveranger
Adresse

Slettevegen 840
Postnummer

5939
Poststed

SLETTA
Telefon Mobil

E-post

agtve@online.no

Spørsmålet
Spørsmål stilles på vegne av
T Bydelsråd/utviklingslag
Hvilke spørsmål ønsker du å stille kommunestyret/ordføreren

Det er mange skuleborn på Ystebørenen som går Trævegen til Austebygd skule, og både born og bygdefolk elles
brukar vegen som turveg om kvelden.Veien er no asfaltert,og bra er det.Men lyset manglar. Det er minst 2 år sidan
dette har vore oppe rundt trafikksikringstiltak på Radøy.Var og oppe i fjor haust.

Stort sett alle dei andre lysa langs Trævegen er det bygdefolket på Sletta som har kosta då borna gjekk på
Austebygd skule for 30 år sidan. No er mange nye born komne til på Ystebørenen og vegstrekkja bør etter kvart
verte opplyst. Også sjøbrekka fra Sletta kai til Mellingen som borna brukar når dei skal til Samfunnshuset.

Borna frå Valdersnes og Nordanger har skyleskyss, men borna på Ystebørenen har det ikkje.  Vegen både
Valdersnes (Skjelvik) og Nordanger er flomlyst mens store delar av Trævegen er mørklagd!

Kan Radøy Kommune gjere ein innsats for Austebygd sine born også?


